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利宝保险有限公司 

产品缺陷和召回修订条款 

(利宝)(备-责任)[2012]附 196 号 

 

1.产品缺陷和召回修订条款 

保险条款第十八条（十二）款替换如下： 

（十二）产品缺陷和召回 

1、 被保险人制造、供应、出售、安装、组装、维修、搭建或维护的任何产品或

货物中存在的任何缺陷或被指存在的缺陷，除非缺陷是由被保险人提供专业

服务的行为、错误或疏漏直接导致的；或 

2、 将在售缺陷产品或货物撤回或将已售缺陷产品或货物召回产生的任何支出

或费用。 

 

本保单所载其他条件不变。 

 

 

Product Defects & Recall Carveback 

It is hereby understood and agreed that Exclusion 18.12 in respect of Product Defects & Recall 

is deleted in its entirety and replaced with the following: 

 

18.12 Product Defects & Recall 

(a)      any defect or alleged defect in any product or good manufactured, supplied, sold, 

installed, assembled, repaired, erected or maintained by the Insured unless it results 

directly from an act, error or omission of the Insured in the provision of Professional 

Services; or 

(b)      any cost or expense incurred in withdrawing any product or good from sale or 

recalling any product or good. 

 

All other terms and conditions of the Policy remain unchanged. 

 


